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Aan de parochianen van het Klaverblad

Heemstede, februari 2020
Beste parochianen,

Sinds oktober van het vorige jaar is het pastorale team in een vernieuwde samenstelling in
uw parochies aan het werk. Ondergetekende is daarbij in diezelfde periode als
administrator (bestuursvoorzitter) bij uw parochie betrokken. De afgelopen maanden zijn
zeet leezaam geweest, enerzUds voor de nieuwe pastores om de collega's en de
parochies te leren kennen, anderzijds om ons de problematiek eigen te maken rond de
samenwerking tussen de parochies en binnen het bestuur. Terecht is in de afgelopen tijd
de vraag gesteld 'waar staan we nu?' Het was communicatief nogal stil, waardoor ook
anderen zich geroepen hebben gevoeld hier iets in te betekenen. Begrijpelijk, maar niet
wenselijk en daarom richten wij ons als pastores en bestuur graag tot u middels deze brief.

AI veel langer is sprake van een verdergaande wens tot samenwerking die vooral vanuit
ons bisdom aangemoedigd wordt. Dat geldt niet alleen voor onze vier parochies; overal in
het bisdom worden samenwerkingsverbanden gestimuleerd. Dat dit een groeiproces is en
niet vanzelf gaat is ook in het Klaverblad merkbaar geweest. De eigen gemeenschap met
haar tradities en gewoonten van jaren is velen dierbaar en zou zo moeten blijven. De
realiteit laat echter zien dat onze gemeenschapen qua leeftijd ouder worden, en er helaas
veel te weinig aanwas van jongeren is. Dat heeft op den duur consequenties voor het
aantal kerkgangers, voor de bezetting met vrijwilligers, voor de financiën, voor de
kerkgebouwen etc. Zorgen die wel gezien worden, maar soms maar moeilijk onderkend.

In alle vier de parochies zijn mensen van zeer goede wil actief. Als pastores en bestuur
zijn we daarvan onder de indruk. Toch heeft het bestuur als belangrijke opdracht naar de
toekomst te kijken en u als parochianen te wijzen op de verantwoordelijkheid die we
allemaal dragen voor het katholieke leven in onze regio. En daar zijn een 'stip aan de
horizon'en een beleidsplan voor nodig. Het bestuur heeft inmiddels uitgesproken die 'stip
aan de horizon' uiterlijk in 2025 te willen realiseren. Tot die tijd wordt er middels een
beleidsplan, dat alle aspecten van de vitaliteit van de verschillende parochies onder de
loep neemt, uitvoering gegeven aan de opdracht om de toekomst van de Kerk in het
Klaverblad veilig te stellen. Dit beleidsplan zal op enig moment als concept ook met u als
parochianen gedeeld worden en daarbij zal uw mening worden gevraagd. Dit plan houdt
niet in dat we werken aan een afbouwscenario, maar juist aan een realistisch



opbouwscenario. Dat vraagt van de pastores, individuele bestuurders, vrijwilligers en
andere betrokken parochianen om hier en daar over de 'eigen schaduw' heen te stappen
en mee te willen denken in een groter verband. ln 2025 zullen de vier parochies tot één
gefuseerd worden en zal het tevens gefuseerde bestuur verder uitvoering geven aan de
ingezette plannen voor de toekomst.

Het tijdspad tot uiterlijk 2025 houdt tevens in dat er voorlopig geen beslissing wordt
genomen over de kerkgebouwen, Dit wordt aan het gefuseerde bestuur overgelaten. Het
is goed om vast te stellen dat het eerder genomen besluit tot sluiting van de OLV
Hemelvaart door het bestuur is ingetrokken. Een onderdeel van het beleidsplan is dat
opnieuw naar alle kerkgebouwen gekeken wordt.

Het beleidsplan zal nu eerst verder worden afgerond binnen het bestuur en dan worden
voorgelegd aan de Parochieteams. Daarna zal het de weg naar u als parochianen vinden
zodal u uw input kunt geven. Deze input is van belang voor een breed draagvlak. Het
parochiebestuur hoopt u verder zo goed mogelijk op de hoogte te houden, maar vraagt op
voorhand uw begrip omdat het proces voor de vrijwilligers die het bestuur vormen, geen
eenvoudige opdracht is en bovendien veel tijd vraagt.

Dezer dagen start de Veertigdagentijd, een periode waarin bezinning en reflectie centraal
staan en waarin wij extra geroepen worden om Christus present te stellen in het leven van
alle dag. Ons wordt gevraagd om Zijn boodschap van geloof, hoop en liefde uit te dragen
in de wereld om ons heen. Het is de tijd om ons innerlijk te toetsen en ons in

verbondenheid te voeden en te sterken met de woorden uit de H. Schrift en met de
Sacramenten.

Mede namens de collega pastores en het bestuur dank ik ieder die daar in de parochies
handen en voeten aan geeft en hopen wij met u mee te trekken als dat volk van God dat
onderweg is. Van harle wensen wij u een gezegende Veertigdagentijd en alle goeds.

Eric Fennis, pr.

Administrator


